## 1. 期數, 迎海第一期的資料

## INFORMATION ON THE PHASE, DOUBLE COVE PHASE 1

發展項目的期數之名稱:迎海第一期(「期數」)

街道名稱及門牌號碼:烏溪沙路8號

樓層總數及樓層號數:住宅共4座(不設第4座)

第1座設有36層(地下至40樓,不包括天台) 第2座設有34層(地下至38樓,不包括天台) 第3座設有33層(地下至37樓,不包括天台) 第5座設有31層(地下至35樓,不包括天台)

被略去的樓層號數 : 各座不設4樓、13樓、14樓、24樓及34樓

庇護層 : 設於每座之天台樓層

備註:迎海第一期為發展項目「迎海」之第一期的名稱。

Name of the phase of the development : Double Cove Phase 1 (the "Phase")

Name of the street and street number : No. 8 Wu Kai Sha Road

floor numbering

Total number of storeys and : There are totally 4 blocks (Block 4 is omitted)

36 storeys (G/F to 40/F, excluding roof) for Block 1 34 storeys (G/F to 38/F, excluding roof) for Block 2 33 storeys (G/F to 37/F, excluding roof) for Block 3

31 storeys (G/F to 35/F, excluding roof) for Block 5

Omitted floor numbers : 4/F, 13/F, 14/F, 24/F and 34/F are omitted on each block

Refuge floors : Located at the roof floor of each block

Note: Double Cove Phase 1 is the name of Phase 1 of the development, Double Cove.